
 

 

 

 

 

 

 

 
Protokoll vid distriktsrådsmöte tisdagen den 7 november 2017 
 

Tid: 17.30-20.00 
 

Plats: Svensk Handel, Drottninggatan 56, 411 07 Göteborg 

Kallade:  

Ulla Andreasson (IPDG) 
Ulf Andersson, (Webmaster)  
Jeanette Andreasson, (DS)  
Lars Setterberg, (DSM) 

Hans Olov Jönsson (DG) 

Jerry Brattåsen (DGN, AG)  

Henrik Frössling (TRF) 

Anna-Carin Dettner (PR) 

Conny Leinstedt (AG) 

Ulla-Britt Andréasson (AG) 

Margareta Carlsson Lundin (AG) 

Marie-Louise Simann (AG) 

Stefan Ericson (lagrådsrepresentant) 

Britt Lindau (Läkarbanken) 

 

  

Dagordning 
 

1. Mötet öppnas Hans Olov Jönsson. Han har varit ute på över 48 klubb besök! 

2. Godkännande av dagordningen utan ändringar 

3. Föregående mötes protokoll gicks igenom. Ändringar gjordes vid sittande bord. 

4. Korta rapporter från 

  DG, Hans Olov Jönsson. Försöker reda ut dom frågeställningar som har uppkommit 

under sina resor. Kan man ha 2 presidenter? Stefan axlar frågan  

 IPDG, Ulla Andreasson har jobbat med sin verksamhetsberättelse tillsammans med Lars 

och Anna Aspgren. Vid mötet den 1/11 valdes Ulla-Britt Andreasson som nästa 

inkommande guvernör 2020/2021. Ulla och Lars har tackat JA att åka till Strömstad och 

delta i deras jubileum nu på lördag.  

  DGE (ej närvarande) lämnar en kort skriftlig rapport. 

  DGN lämnar en kort muntlig rapport. 

  DS inget per idag. 

  DSM redovisar att det kommer bli ett överskott från 2016-2017. Eva Persson ej 

närvarande idag men kommer att behöva återkomma med en budget för RU. 

  TRF Hans Frössling redovisar vad som kommit in och vad det är värt idag. 

  RU ej närvarande idag.  

  PR/Kommunikation Anna-Carin har varit i Riga och berättat om allt vad vi gör på både 

Gotland och Bok & Biblioteksmässan som är våra nationella. SRS har en ledamot som 

säger att det inte finns något SRS per idag vilket vi finner är märkligt.   

  DITS ej närvarande, 

  AG. Region 1 Conny börjar och redovisar om alla turer uppe i Lysekil, virrigt  

  AG. Region 2 Jerry berättar att han får en ersättare som är klart yngre.  

  AG. Region 3 Ulla-Britt berättar att detta är hennes 3 år på posten. Det är 18 personer 

som kommer till Pulsen i morgon. 

  AG. Irene ej närvarande 

  AG. Region 3 Margareta. Vill gärna lyfta fram dom goda exemplen. 4/12 är nästa datum 

för klubbmöten med dom inkommande presidenterna.  

 



 

 

 

 

 

  Rotary Läkarbanken, har haft det tufft i Kenya. Ett nytt virus är på uppseglande men den 

har vandrat vidare till grann landet så vi lägger locket på där, så länge 

 

5. Bok och Bibliotek som gick av stapeln i slutet av september. Marianne Destner Hultgren från 

Rotary Majorna. Det var 8 året var vi på mässan. 70 funktionärer bemannade montern. Många 

kontakter blev det och vi har sänt iväg deras kontaktuppgifter till respektive guvernör. Många 

gick till Skåne och Göteborg och vi behöver nu sätta upp en tydlig ram för hur vi jobbar vidare 

varje år med detta framöver. Christer, våran inkommande guvernör har ställt sig positiv till 

nästa år.  

 

6. Seminarier. TRF utbildning lyfter vi på årsmötet den 18/11. Svagt antal på anmälningslista.  

Anna-Carin kommer att hjälpa till att sprida ordet. 

 

7. Årsmötet 18 november 2017.  

 

8. Övriga frågor. Anna-Carin berättar om deras möte i Riga. Hon blev väldigt entusiastisk över 

Ian svar på frågan: Kan vi göra affärer med varandra? Självklart!!!  

Vem annars skulle vi göra affärer med? 

 

9. Nästa möte blir den 2018-02-06 

 

10. Mötet avslutas   

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 Jeanette Andreasson     Hans Olov Jönsson 

            Distriktssekreterare     Distriktsguvernör 


